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۵۳ درصد به ایستگاه های 
قطار شهری اضافه شد

مشکل جابجایی واکسن 
کرونا نداریم

خبر یادداشت
حناچی اعلام کرد:

تجهیزات خط ۶ مترو تهران 
کاملا ایرانی هستند

افتتاح  به  اشاره  با  تهران  شهردار 
ایستگاه مترو برج میلاد و امیرکبیر، گفت: 
شده  استفاده  تجهیزات  مترو،  در خط ۶ 

کاملًا ایرانی است.
پیروز حناچی شهردار تهران در آئین 
بهره برداری از طرح های ملی وزارت کشور، 
اظهارداشت: امروز با حضور رئیس جمهور 
تهران  ایستگاه خطوط ۶ و ۷ متروی  دو 
امیرکبیر و برج میلاد  ایستگاه های  یعنی 
افتتاح می شود و ان شاء الله تا پایان سال 
۱۰ ایستگاه از ۱۲ ایستگاه مترویی که قول 

داده بودیم به بهره برداری می رسد.
خطوط  از  یکی   ۶ خط  افزود:  وی 
اصلی است که به طول ۳۲ کیلومتر است 
که با تلاقی با ایستگاه های خط ۵ می تواند 

سفر با مترو را افزایش دهد.
در  چند  هر  گفت:  تهران  شهردار 
ما  برای  تحریم  و  هستیم  تحریم  شرایط 
شرایط حادی به وجود آورده است اما در 
خط ۶ مترو در ایستگاه امیرکبیر تجهیزات 

استفاده شده کاملًا ایرانی است.
وی تصریح کرد: شهرداری ها به طور 
مواجه  هزینه  و  درآمد  مشکل  با  عمومی 
هستند که البته بخشی از آن تابع مشکلات 
عمومی نظام مدیریت شهری است که این 
شده  حادتر  کرونایی  شرایط  در  موضوع 

است.
شهردار تهران افزود: روزانه ۵ میلیون 
در  می کنیم.  مدیریت  شهر  در  را  سفر 
حالی  در  تهران  متروی  کرونایی  شرایط 
که  کرد  جا  جابه  را  مسافر  هزار   ۵۲۰
سفر  هزار   ۲۰۰ و  میلیون   ۲ ظرفیتش 
که  هم  اتوبوسرانی  بخش  در  است.  بوده 
البته ۶۰ درصد آن توسط بخش خصوصی 
افزایش  مشکل  همین  می شود،  مدیریت 
کرد:  تصریح  داشته ایم.حناچی  را  سفرها 
در حوزه های دیگر هم شهرداری تهران در 
دوران کرونایی درگیر بوده است. مؤسسه 
بهشت زهرا )س( و مجموعه آتش نشانی 
دوره  این  در  را  روزی  شبانه  تلاش های 
داشته اند.وی گفت: در دوره جدید مدیریت 
شهری تهران انضباط حداکثری شهر را در 
ساخت و سازها رعایت کرده ایم و قاطعانه 
می گویم پروانه ای خارج از طرح تفصیلی و 

یا پروانه دستی صادر نشده است.
حناچی گفت: ما در شرایط کرونایی 
برقرار  ارتباط  کشورها  دیگر  شهرهای  با 
کرده ایم و ضمن انتقال تجربه، ظلمی را که 
تحریم ها در حق مردم ایران می کنند، هم 

بازگو کرده ایم.
شهردار تهران در پایان گفت: ایستگاه 
و  زمین  متری   ۵۶ عمق  در  میلاد  برج 
ایستگاه امیرکبیر پایین تر از میدان شهدا 
امروز به بهره برداری رسید و امیدواریم این 

تلاش ها مورد رضایت مردم قرار بگیرد.

پرسپولیس: پایان انتظار؟
حمیدرضا صدر

گلدان ها  کنید.  باز  را  خانه  در 
دهید.  آب  را  باغچه  آورید.  بیرون  را 
آمده.  کوچه تان  به  عروسی  می گویند 
طرفداران  فریاد  شده.  بلند  ساز  صدای 
پرسپولیس  رسیدن  می رسد.  گوش  به 
بوده  فرخنده  به خودی خود  قله  بدین 
میلیونر  باشگاه های  با  رقابتی  چنین  و 
عربی و شرقی در سال جیب های خالی، 
غیرمنتظره. آن هم با تیمی تازه برپا شده 
در دستان یک مربی ایرانی در تب ورود 
در  سرانجام  پرسپولیس  فرنگی.  مربیان 
قرارگرفته.  آسیا  بام  به  رسیدن  آستانه 
در  یحیی گل محمدی،  آرام”،  “مرد  این 
آستانه دری ایستاده که برای خیلی ها باز 
نه  دنیزلی،  نه  پروین،  نه  راجرز،  نه  نشد. 
و  آمدند  ایوانکوویچ. ستاره ها  نه  و  قطبی 
دل ها را گرم کردند، ولی رفتند و ویترین 
سرخ ها از جام قهرمانی آسیا از دهه ای به 
همایون  دوران  از  ماند.  خالی  دیگر  دهه 
بهزادی به عصرعلی کریمی و علی دایی 
رسیدیم و سرانجام به نسل مهدی طارمی. 
ولی دست ها خالی ماندند. حالا پسرهای 
تا  بزنند.  ورق  را  تاریخ  می خواهند  سرخ 
طعم تلخ نبرد با کاشیما در فینال ۲۰۱8 
با  رویارویی  در  بسپارند.  فراموشی  به  را 
اولسان کره ای در قطر، در میدان الجنوب 
که آوردگاه دیدارهای جام جهانی خواهد 
بود.. پیروزی برابر اولسان تاریخی خواهد 
پنج  رکورد  با  بی شکست  اولسان   بود، 
پیروزی و یک تساوی طی شش دیدار، با 
زدن چهارده گل و دریافت فقط یک گل... 
اولسان را با پاس های متوالی اش در زمین 
تعداد  بیشترین  رکورد  می شناسند.  خود 
پاس تا فینال به آن ها تعلق دارد، با ۵۰۱8 
را  توپ  بار   4۵89 پرسپولیسی ها  پاس. 
تا  کرده اند.پرسپولیس  ردوبدل  خود  بین 
خط   و  زده  گل  دوازده  فقط  مرحله  این 
حمله اولسان با جونیور نگرایهو و بیورن 
رکورد  آسیایی  دیدار  نه  طی  یانسن 
را ثبت کرده که  بیست ویک گل  عجیب 
یعنی حامد لک شب پر تب وتابی را سپری 
خواهد کرد. اولسان هم تک مهاجم بازی 
مهاجمان  ولی  مهاجم،   دو  هم  و  کرده 
تعداد  بیشترین  است.  سالمند  اولسان 
به نگرایهو برزیلی بالای سی سال  شوت 
تعلق دارد. مارسون بیست ونه ساله نروژی 
پنج گل زده و کاپیتان کی کیهو هو هم 
با بیش از هشتاد بازی ملی سی وپنج ساله 
است. پرسپولیس با محرومیت سه بازیکن 
و  آماتوری  محرومیت  سه  است.  روبرو 
امیری  وحید  غیبت  جلوگیری.  قابل 
)دریافت کارت زرد در دقیقه باورنکردنی 
النصر(  برابر  )اخراج  پهلوان  احسان   )9۳
)محرومیت  کثیر  آل  عیسی  سرانجام  و 
نژادپرستانه(.  حرکات  اتهام  با  شش ماهه 

بله خشم یحیی را می فهمیم.

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات: 

نظرم برای رفع فیلتر تلگرام، هزینه های زیادی برایم داشت
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: نمی دانم 
باید هنوز در کشور فیلتر باشد؟ اظهارنظر  چرا تلگرام 
البته  و  بود  شفاف  ابتدا  از  آن  فیلتر  رفع  درباره  من 

هزینه های زیادی برای من داشت.
یلدای  پنجمین  در  حضور  با  ارتباطات  وزیر 
در  قبلا  او  داد.  پاسخ  مخاطبان  سوالات  به  استارتاپی 
توئیتر خود از مردم خواسته بود سوالات شان را بپرسند 

تا او در قالب یک صندلی داغ پاسخگو باشد.
»محمدجواد آذری جهرمی« درباره فیلترینگ در 
فضای مجازی و خصوصا تلگرام گفت: تلگرام که در ایران 
باشد،  باید هنوز فیلتر  فیلتر است و من نمی دانم چرا 
برای مدتی از دسترس خارج شد اما همه شروع کردند 
رفع  درباره  من  اظهارنظر  ارتباطات.  وزیر  از  انتقاد  به 
فیلتر تلگرام از ابتدا شفاف بود و البته هزینه های زیادی 
برای من داشت. واقعیت این است که حیطه مسئولیت 
نوجوان در لایو  قانون است. حضور یک  به  وزیر عمل 
در  او  و  دردآور  نامناسب  اینستاگرامی و صحبت های 
فضای مجازی منتشر شده است. همه به وزیر ارتباطات 
فحش می دهند، اما مگر وزیر ارتباطات مسئول تربیت 
ارتباطات  وزیر  است؟  فیلتر  رفع  و  فیلتر  یا  فرزندان 
مسئول وصل کردن است. مشکلات بخش های دیگر را 
باید از مسئولان مربوطه مطالبه کنیم. رفع فیلتر تلگرام 
مربوط به کمیته تعیین مصادیق مجرمانه است. موقع 
ارتباطات  رای اعتماد در مجلس گفتم زمانی برقراری 
آن  قطع  امروز  و  بود  امنیتی  دیدگاه  در  تهدید  یک 
تهدید امنیتی است و بحران ایجاد می کند. این تغییر 
شده  عوض  انگاره  چند  سال ها  این  در  است.  پارادایم 

است که باید آن را بپذیریم.
درباره  که  گلایه هایی  مورد  در  جهرمی  آذری 
شهروندان  گفت:  است،  مطرح  اینترنت  کیفیت 
دارند  لحظه ای  مشکل  اینترنت  کیفیت  در  که  زمانی 
دم  که  جهرمی  به  نمی کند،  کار  فیلترشکن شان  یا 
دست شان است، انتقاد می کنند، از نظر من اشکالی هم 
ندارد. اما  شاخص کیفی اینترنت در شبکه را به صورت 
در  عمومی  مشکل  و  می کنیم  پایش  و  رصد  آنلاین 
شبکه وجود ندارد، اما منکر قطعی های مقطعی نیستیم.

وی افزود: البته بارها اعلام کرده ام که زیرساخت 
مقابل  در  اما  نیست  خوب  خانگی  اینترنت  توسعه 
عدم  بار  اما  داریم  خوبی  بسیار  موبایل  زیرساخت 
کیفیت شبکه ثابت به به شبکه موبایل سر ریز می شود 
مشکل  می کند.  ایجاد  را  مشکلاتی  دلیل  همین  به  و 
اصلی کیفیت اینترنت ثابت انحصار مخابرات است که با 
ارسال لایحه دو فوریتی در مجلس آن را حل خواهیم 

کرد.
 دولت ها از بزرگ شدن 

اقتصاد استارتاپ ها می ترسند
بورس  به  استارتاپ ها  ورود  درباره  آذری جهرمی 
گفت:  دارد،  وجود  خصوص  دراین  که  مشکلاتی  و 
بورس  با  و  شدند  بورس  وارد  استارتاپی  شرکت های 
هموار  بقیه  برای  راه  تا  هستیم  تعامل  حال  در  هم 
اقتصاد  شدن  بزرگ  مقابل  در  دستگاه ها  برخی  شود. 
نیستند  وابسته  حکومت  به  که  استارتاپی  شرکت های 
مقاومت دارند و از سرمایه گذاری های بزرگ در کشور 

می ترسند.
از گذشته وجود  رویکرد  این  این که  بیان  با  وی 

داشته است و شرکتی بزرگ و موفق می شود که متصل 
سرمایه  به  مربوط  هم  نگرانی  از  برخی  افزود:  باشد، 
تحلیل  باید  که  است  داخل کشور  در  گذاری خارجی 
هر  اما  کنم  نظر  اظهار  آن ها  درباره  نمی توانم  شود. 
ورود  برای  است.  ما  بازار  رشد  مانع  هست  که  چیزی 
شده  برگزار  متعددی  جلسات  بورس،  به  استارتاپ ها 
برای  ارتباطات  وزارت  و  اطلاعات  فناوری  سازمان  و 
است.  تلاش  حال  در  بورس  در  شرکت ها  این  حضور 
باید بپذیریم این اکوسیستم در حال ایجاد تغییر دادن 
رویکردهای سابق است. این تحول هم به نفع حاکمیت 
برابر آن وجود  اما مقاومتی در  است هم به نفع مردم 

دارد که باید شکسته شود.
دارد  دوست  حاکمیت  که  این  بیان  با  جهرمی 
این  به  که  چرا  باشد  خودش  دست  به  اقتصاد  فرمان 
شیوه اعتماد کامل دارد، تصریح کرد: دولت با دو مقوله 
مدیریت از طریق سهام داری و قانون گذاری آشنا نیست 
و حتما باید فرمان دست خودش باشد چرا که در  این 
شرایط قدرت بیشتری به دست می آورد. در کشورهای 
دیگر دولت صرفا قانونگذار و ناظر است. دولت باید یاد 

بگیرد در حوزه استارتاپی مقررات گذار باشد.
وزارت  به  من  ورود  از  قبل  کرد:  اضافه  وی 
واگذار  ارتباطات  وزارت  اقتصاد  درصد   9۲ ارتباطات، 
در  اقتصادی  بیزینس  درصد  هشت  تنها  و  است  شده 
شیوه  الان  تا  کردیم  سعی  و  داریم  ارتباطات  وزارت 
در  بگیریم.  یاد  وزارتخانه  در  را  نظارت  و  قانونگذاری 
ناظری  سازمان  کشور،  استارتاپی  اکوسیستم  حوزه 
این  به  را  فناوری  و سعی کردیم سازمان  ندارد  وجود 
سمت سوق بدهیم. ما رگولاتورهای مختلفی داریم که 
مناسب اکوسیستم استارتاپی نیستند. پیشنهاد تشیکل 
کمیته رگولاتوری اقتصاد دیجیتال را در دولت مطرح 
کردیم اما وزارتخانه ها به شدت مخالفت کردند اما این 

راهی است که باید به سمت آن برویم.  
برنامه ای برای ریاست جمهوری نداشتم

آیا  که  سوال  این  به  پاسخ  در  جهرمی  آذری 
همیشه  مثل  دارد  جمهوری  ریاست  برای  برنامه ای 
گفت: برنامه ای برای ریاست جمهوری نداشتم و مجلس 

هم سن را4۰ سال گذاشت که من شرایط آن را ندارم. 
هر چند از نظر من این قانون متناسب با شرایط جامعه 
و فرمایش مقام معظم رهبری نیست. قانونی که تصویب 

شده را مناسب سیاستگذاری  ایشان نمی بینم.
وی افزود: در سال آینده نیازمند زمانی هستم تا 
به برخی از مسائل رسیدگی کنم. باید مطالبی که دارم 
تقویت در  به  نیازمند  و  بندی و مستند کنم  را دسته 

برخی حوزه ها هستم.
جوانی کنید چالش برانگیز شد

گفت:  کنید،  جوانی  توئیت  درباره  جهرمی  آذری 
این توئیت بسیار چالش برانگیز شد اما تمام هدف من 
پا  از  و  بود که جوانان تلاش کنند، خسته نشوند  این 
باز هم برای رویای  بار زمین خوردند  ننشینند. اگر 9 
خود بایستند. من ۱۶ آذر و خطاب به دانشجویان این 
حرف  را زدم اما برخی در جوانی کردن هم انحصارطلب 
هستند. به خودشان که می رسد هشتگ جوانی می زنند 
را  جوانی  می نویسند.  شعر  می رسد  که  دیگران  به  اما 

انحصاری نکنیم، همه باید بتوانند جوانی کنند.
من واقعیت خودم را نشان می دهم

نشان  و  اجتماعی  شبکه های  در  درباره حضور  او 
خود  این صفحات شخصی  در  خانوادگی  فضای  دادن 
نشان  را  می کنم  زندگی  که  چیزی  همان  من  گفت: 
می شناسد  نزدیک  از  را  من  که  کسی  هر  می دهم. 
مجازی  شبکه های  در  و  هستم  شوخ طبع  که  می داند 
هم همینطور هستم. این یک تفاوت بین نسلی است. 
برخی ها دوست ندارند در خانه شان را به روی مردم باز 
کنند، چون ممکن است چیز خوبی وجود نداشته باشد.
وزیر  گفت:  کسب وکارها  کردن  فیلتر  درباره  او 
ابتدای  کند.  تلاش  کسب وکارها  برای  دارد  وظیفه 
یونیکورن )شرکت  راه ۵  پایان  در  وزارت گفتیم  دوره 
هزار   ۲۰ و  دلار(  میلیارد   ۱ بالای  ارزش  با  استارتاپی 
استارتاپ خرد در کف بازار داشته باشیم که همراه با 

هم هرم استارتاپی را بسازند.
او تشریح کرد: کسب و کار زمانی موفق می شود 
و  انحصار  نه  باشد،  داشته  وجود  برایش  رانتی  نه  که 
پدیده  سه  هر  با  استارتاپی  اکوسیستم  اما  فیلتری  نه 

مواجه بود. سعی کردیم این مشکلات را رفع کنیم. اگر 
وضعیت دلار این نبود می توانستیم وعده ۵ یونیکورن 
عملی  را  دلار(  میلیارد  یک  بالای  ارزش  با  )استارتاپ 
کنیم. اکنون یک یونیکورن داریم و ۵ هزار کسب وکار 
ابتدا داشتیم باید  خرد. برای رسیدن به هدفی که در 

کار زیادی انجام شود.
با تمام هزینه ای که داشت ارزش افزوده را جمع 

کردیم
وی افزود: در این اکوسیستم انحصار وجود داشت. 
آن ها به اپراتورها نیاز داشتند و هر کسی نزدیک تر بود 
اما این مدل کسب و کار آفتی  می توانست رشد کند. 
به نام ارزش افزوده داشت. تا بیش از یک سال قبل ۲ 
بود  افزوده  ارزش  گردش  تومان  میلیارد   ۲۰۰ و  هزار 
که امسال این عدد با فعالیت هایی که انجام شد به 4 
میلیارد تومان رسیده و می توان گفت از بین رفته است. 
نمی کند.  ناپدید  را  بزرگی  این  به  اقتصاد  وزیری  هیچ 
این کار را کردیم که انحصار را از بین ببریم. خیلی ها 
از دست من ناراحت شدند و بد و بیراه گفتند، اما این 

رانت بود و باید از بین می رفت.
وزیر ارتباطات گفت: در بخش تبلیغات هم انحصار 
صاحب  که  بود  بزرگ  تبلیغات  انحصار  انقدر  داشتیم. 
شود  کم  تبلیغات  از سهم  اگر  می کرد  فکر  هم  رسانه 
او را »سو« می کنند. اما با پیگیری های انجام شده آن 
قرارداد منحل شد و من بابت آن باید باید حالا حالاها 
ناسالم جدیت  اقتصاد  این  بپردازم. جمع کردن  هزینه 

می خواست.
 اگر نتوانم خواسته مردم را انجام دهم، 

خجالت می کشم
دانش آموزان  برخی  که  این  به  واکنش  در  او 
از  هستند  مجبور  مناسب  آنتن  کردن  پیدا  برای 
یا مسافتن زیادی را طی کنند  بروند  بالا  کوه و دره 
تامین  را  مردم  خواسته  نمی توانم  که  زمانی  گفت: 
با  صرفا  مشکلات  از  برخی  می کشم.  خجالت  کنم 
عقل  آن  کنار  در  باید  نمی شود،  حل  مشکلات  پول 
است  کرده  تکلیف  توسعه  ششم  برنامه  داشت.  هم 
متصل  اینترنت  به  خانوار   ۲۰ بالای  روستاهای  که 
شوند و بودجه در نظر گرفته شده متناسب با همین 
روستا  هزار   4 شدم  وزیر  من  که  زمانی  است.  کار 
که  را  روستاها  اتصال  کار  بودند.  متصل  اینترنت  به 
اینترنت  چرا  که  شد  بلند  هوی  و  های  کردیم  آغاز 
به روستا می برید؟ اما الان می گویند چرا 9۵ درصد 

اینترنت دارند، چرا۱۰۰ درصد نیست. روستاها 
دارند  اینترنت  کشور  روستای  به4۰هزار  نزدیک 
مثل  آن ها  برای  باید  نیستند.  متصل  روستا  هزار   ۵ و 
بچه های خودمان تلاش کنیم. امروزه رساندن اینترنت 
که  گذاشتیم  فشرده  برنامه  ما  است،  وظیفه  روستا  به 
تمام روستاها را متصل کنیم. به تک تک تصاویری که 
و  می دهیم  نشان  واکنش  است  مجازی  شبکه های  در 

پیگیری می کنیم.
مطلوب  اکنون کل کشور وضعیت  کرد:  اضافه  او 
دارد جزو چند کشور. اول دی ماه در استان سیستان 
و بلوچستان مستقر می شویم تا کار اتصال روستاها را 
تمام کنیم. عقب ماندگی در این استان زیاد است و باید 
مشکل را میدانی حل کنیم. روستاهای غرب هرمزگان 

نیز در حال اتصال هستند. 
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روزنامه صبح ایران

پیشنهاد عجیب وزارت بهداشت برای روز پرستار
به صدا درآوردن سوت قطارها و کشتی ها  بجای پرداخت کارانه و معوقات؛

افراد  نبودن  هم  دور  اینکه  بر  تاکید  ایران ضمن  اجتماعی  مددکاران  انجمن  رئیس 
برای  تا  از دولت خواست  از محبت و دوست داشتن است،  امسال، نشان  یلدای  در شب 
برگزاری مراسم شب یلدا به صورت مجازی، برای چند ساعت اینترنت رایگان در اختیار 

مردم قرار دهد.
سیدحسن موسوی چلک با تاکید بر برگزاری مجازی مراسم شب یلدا در این روزهای 
کرونایی، اظهار کرد: برخی از روزها یا مناسبت ها، حامل پیام های خاصی هستند؛ شب یلدا 
ترویج  و  خانواده  در  فرهنگ گفت وگو  تقویت  موجب  که  مناسبت هاست  این  از  یکی  نیز 
مهربانی می شود. وی ادامه داد: امروز به دلیل پاندمی ویروس کرونا، در شرایطی هستیم 
که به ترویج مهربانی و تقویت گفت وگو نیازمندیم با این تفاوت که در شرایط موجود باید 
مهربانی را به شکل دیگری ترویج و روش گفت وگو را به اقتضای شرایط تغییر دهیم. اگر در 
قبال خود، خانواده و جامعه  احساس مسئولیت می کنیم، باید وظیفه خود را در این مقطع 
به درستی و با بهره گیری از فضای مجازی و با رعایت فاصله گذاری اجتماعی ایفا کنیم.

موسوی چلک با تاکید بر اینکه هیچ کس نباید خود را مصون از ویروس کرونا بدانند، گفت: 
اگر نگاه کنیم می بینیم افراد زیادی به دلیل ابتلا به  بیماری کرونا جان خود را از دست 
دادند، لذا باید شب یلدا به صورت مجازی برگزار شود. البته برای برگزاری مراسم شب یلدا 
اینترنت رایگان در اختیار مردم قرار  باید برای چند ساعت  به صورت مجازی، دولت نیز 
دهد.رئیس انجمن مددکاران اجتماعی ایران اظهار کرد: باید به خاطر کسانی که دوست شان 
داریم مراقب باشیم که به خاطر شب یلدا مهربانی مان تلخ نشود. می توان محبت خود را 
با استفاده از فضای مجازی به کسانی که دوستشان داریم نشان دهیم؛ چه بسا در شرایط 

کرونا دور هم نبودن نشان از محبت و دوست داشتن است.

دولت برای برگزاری یلدای 
مجازی »اینترنت رایگان« بدهد

ممنوعیت تردد خودروها 
در شب یلدا از ساعت ۲۰ 

نگاه یک ملت به پسران سرخ
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رئیس انجمن مددکاران اجتماعی ایران:

در جلسه روسای کمیته های ستاد مقابله با کرونا مقرر شد؛
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صفحه 2

گزارش »امتیاز« از طلسم شکنی پرسپولیس یا تکرار نایب قهرمانی؛


